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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Amely készült Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2011. 
november 24. napján délután 16.00 órakor megtartott soros, nyílt képviselő-testületi 
ülésén 
 
Az ülés helye: Királyhegyes Község Önkormányzat tárgyalóterme 
 
Jelen vannak: 
 
Horváth Lajos    polgármester 
Miklós Imre     alpolgármester 
Horváth Lajosné    képviselő 
Katona István    képviselő 
Kurunczi Mihály   képviselő 
 
Tanácskozási joggal megjelent: 
 
Benákné Bárdi Ilona   körjegyző 
Kádárné Kovács Edit   Iskola tagintézmény vezető 
Stranszky Jánosné   Óvoda tagintézmény vezető 
Fekete Istvánné    Csongrád Megyei Településtisztasági Kft. 
 
 
Horváth Lajos polgármester: Köszöntöm a megjelent önkormányzati képviselőket és a 
napirendek előadóit. Megállapítom, hogy a képviselő-testület határozatképes, 5 főből 5 fő van 
jelen 100 %-os részvétel. A mai képviselő-testületi ülést megnyitom. Jegyzőkönyv 
hitelesítőnek felkérem Horváth Lajosné valamint Kurunczi Mihály képviselőket. Van-e a 
hitelesítők személyére más javaslat? 
 
Nem hangzott el egyéb személyre javaslat. 
 
Horváth Lajos polgármester: Kérem a testület tagjait, hogy fogadja el jegyzőkönyv 
hitelesítőnek Horváth Lajosné és Kurunczi Mihály települési képviselőket. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselő-testület egyhangú (5 igen ) 
szavazattal döntött a jegyzőkönyv hitelesítők személyének meghatározásáról. 
 
 
106/2011.(XI.24.)Öh. 
Tárgy: Jegyzőkönyv hitelesítők személyének meghatározása 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselő-testülete az Királyhegyes Község 
Önkormányzat Képviselő-testülete a 7/2011.(IV.28.) számú önkormányzati rendelet 8.§ (5) 
bekezdésében foglaltak alapján a 2011. november 24. napján tartandó képviselő-testületi ülés 
jegyzőkönyv hitelesítőit Horváth Lajosné és Kurunczi Mihály települési képviselők 
személyében határozza meg. 
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A határozatról értesítést kapnak: 
 
1./ Királyhegyes Község Polgármestere    Helyben 
2./ Királyhegyes-Kövegy Községek Körjegyzője  Helyben 
3./ Jegyzőkönyv hitelesítők      Helyben 
4./ Irattár 
 
Horváth Lajos polgármester: Javaslatot teszek a meghívóban szereplő napirendi pontokra. 
Bejelentem, hogy a képviselő-testület a 3. napirendi pontban szereplő napirend - Királyhegyes 
Község Önkormányzatának 2012. évi költségvetési koncepciója – tárgyalása során 
közmeghallgatást tart. Van-e más javaslat? 
 
A napirendhez kapcsolódóan más javaslat nem hangzott el.  
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselő-testület egyhangú (5 igen ) 
szavazattal elfogadta a napirendi pontok megtárgyalására tett javaslatot. 
 
107/2011.(XI.24.)Öh. 
Tárgy: A képviselő-testület napirendjének elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 2011. november 24. napján tartott 
testületi ülés napirendjét az alábbiak szerint határozta meg: 
 
Napirend: 
 
1./ Polgármesteri tájékoztató 
     Előadó: Horváth Lajos polgármester 
 
2./ Tájékoztató az önkormányzat 2011. évi költségvetésének I-III. negyedévi végrehajtásáról  
     Előadó: Horváth Lajos polgármester 
 
3./ Az önkormányzat 2012. évi költségvetési koncepciója 
     Előadó: Horváth Lajos polgármester 
 
4./ Előterjesztések 
 
5./ Kérdések, Interpelláció 
 
6./ Egyebek 
 
 
I. napirendi pont 
Polgármesteri tájékoztató 
 
Horváth Lajos polgármester: Október 26-án belvízvédelmi bejárás volt, ahol minden érintett 
szerv képviseltette magát. Erre minden évben sor kerül, ilyenkor vizsgáljuk felül a 
belvízvédelmi tervünket. November 7-én polgárvédelmi gyakorlat volt, amely elsősorban az 
adatok egyeztetésére irányult. November 14-én Csanádpalotán társulási egyeztetést tartottunk 
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a várható költségvetési kihatásokról. Királyhegyes önkormányzata az óvodával és az iskolai 
oktatással van társulásban, és fontos tudni, hogy a jelenlegi elképzelések szerint az oktatási 
normatívák a tavalyival azonosak. Ebből adódóan az infláció viszont csökkenti. A 
családsegítő és gyermekjóléti vonatkozásában lehet csökkenteni a kiadást, egy fő létszám 
megszüntetésével. Ezen kívül pszichológus és ügyvéd van alkalmazva, akikről elmondhatjuk, 
hogy ténylegesen Királyhegyesen nem is dolgoznak. Ezt a szolgáltatást csökkentett 
óraszámba fog működni a jövőben, és heti helyett havi szolgáltatás lesz. Ez csökkenti a 
kiadásokat így ebből adódóan a mi hozzájárulásunk is csökken. Beszéltünk arról is, hogy 
Ambrózfalva kéri a visszavételét a társulásba. Ehhez az szükséges, hogy minden képviselő-
testület azonos döntést hozzon. Egy testület részéről jelezték, hogy nem járulnak hozzá a 
visszalépéshez. November 17-én a Munkaügyi Központban a jövő évi közmunka egyeztetése 
zajlott. Pályáztunk mezőgazdasági foglalkoztatásra, belterületi és külterületi utakra, belvízre 
és téli közmunkára. A foglalkoztatásukat 8 hónapra és napi 8 órára terveztük. Külön 
közmunkás minimálbér van megállapítva, ezt kapják a dolgozók. Jegyzőkönyv készült az 
egyeztetésről, ahol a bért, a járulékot és a dologi költségeket rögzítették. Ha megvalósul kb. 
20 fő lesz alkalmazva és kb. 16 millió forint támogatást jelent ez az önkormányzatnak. A téli 
közfoglalkoztatás már most is van, 2 hónapra 2 főt kaptunk. Sajnos most is elmondhatjuk, 
hogy irányító személyre nincs keret. A külterületi csatornákat kivették a mi programunkból, 
így valószínűleg a TIMÁ-nál újra indul ez a program. November 23-án közmeghallgatás volt 
Csikóspusztán, ahol az aktuális gondokat vetették fel, például a járda hiányát. Tájékoztatom a 
képviselő-testületet, hogy hitelhalasztási kérelmet nyújtottam be a Takarékszövetkezethez, 
mivel októberben lejárt a fizetési határidő. A pályázati elszámolás húzódik, és kb. 5 millió 
forint hitel van még fenn. Az őszi egészségügyi szűrővizsgálatok lezajlottak, a helyiek közül 
sokan igénybe vették. Amint tapasztalható, a szemét szállítási közszolgáltatással gondok 
vannak. Korábban nyilatkozott a szolgáltató, hogy már nem akar tovább szállítani és a 
kintlévőségeit most, utólag akarja behajtani. Legutóbbi nyilatkozata viszont az volt, hogy 
december 31-ig marad és szolgáltat. Ma érkezik az új szolgáltató képviselője, jelen lesz a 
testületi ülésünkön. A jövőben most már saját cégünk végzi ezt a közszolgáltatást, mivel 
tulajdonrészt vásároltunk a kft-ben. 
 
A napirendhez kapcsolódóan hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselő-testület egyhangú (5 igen ) 
szavazattal elfogadta a polgármesteri tájékoztatót. 
 
108/2011.(XI.24.)Öh. 
Tárgy: A polgármesteri tájékoztató elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta Horváth Lajos 
polgármester tájékoztatóját, és döntött annak elfogadásáról. 
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester   helyben 
2./ Irattár 
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II. napirendi pont 
Tájékoztató Királyhegyes Község Önkormányzat 2011. évi költségvetésének I-III. 
negyedéves gazdálkodásáról 
 
Horváth Lajos polgármester: Részletesen ismertettük a kiadott tájékoztatóban a tényszámokat. 
Van-e bárkinek kérdése a kiadott anyaggal kapcsolatosan? 
 
Miklós Imre alpolgármester: A Makói önkormányzatnak volt tájékoztatója a tartozásról. Van-
e még ezzel kapcsolatosan tárgyalás a két önkormányzat között? 
 
Horváth Lajos polgármester: A pénzügyi tájékoztató a 2011. évi fizetni valókat tartalmazza. 
Önhikiben több mint 5 millió forintot kaptunk az oktatás finanszírozásához, amit át is utaltunk 
Makó Város Önkormányzatának, még 800 ezer forint van fenn tavalyról. A mostani 
pályázatunkba beállítottuk ezt és az ideji tartozást is. Májusig fizettünk, plusz a tavalyi 
elmaradásunk van még. Az előző időszak 20 milliós tartozásáról Makó város 
önkormányzatának a könyvviteli szabályzatnak megfelelő elszámolást kellene benyújtania. 
Valószínű ezt most már ők is belátják. A mostani önhikis szabályok a tartozást ismerik el. 
Jelenleg folyik a sarkalatos törvények elfogadása, és nem tudjuk mi várható abban, hogy 
állami vagy önkormányzati feladat lesz az oktatás. Társulási kötelezettségünknek eleget 
teszünk, az önhikivel, ha kapunk ki tudnánk fizetni az iskolai tartozást.  
 
Horváth Lajosné képviselő: A Nagylakkal fennálló védőnői társulással jelenleg mi a helyzet? 
 
Horváth Lajos polgármester: Hónapok óta nem válaszolnak a megküldött megállapodás 
módosításra. Nekünk érdekünk, hogy kapjunk bevételt, mert annyival kevesebbe kerül a 
feladat ellátása. Valamennyit fizetett félévkor, de csak töredékét.  
 
A napirendhez kapcsolódóan egyéb hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester: Kérem a képviselő-testületet, hogy az önkormányzatunk III. 
negyedévi költségvetési tájékoztatójának elfogadása előtt hozzon határozatot a 
tagintézményként működő óvoda illetve az alapszolgáltatási ellátás III. negyedéves 
költségvetésének elfogadásáról. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselő-testület egyhangú (5 igen ) 
szavazattal elfogadta a Csanádpalotai Alapszolgáltatási és Gyermekjóléti Szolgálat és a 
tagintézményként működő óvoda 2011. évi költségvetésének I-III. negyedévi tájékoztatóját. 
 
109/2011.(XI.24.)Öh. 
Tárgy: A Csanádpalotai Alapszolgáltatási és Gyermekjóléti Szolgálat és a 
tagintézményként működő óvoda 2011. évi I-III. negyedévi költségvetése 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta az államháztartásról 
szóló – többször módosított – 1992. évi XXXVIII. törvény 79. § alapján a Csanádpalotai 
Alapszolgáltatási és Gyermekjóléti Szolgálat és a tagintézményként működő óvoda 2011. évi 
költségvetésének I-III. negyedévi végrehajtásáról szóló tájékoztatót és azt elfogadta.  
 
A határozatról értesítést kap: 
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1./ Horváth Lajos polgármester    helyben 
2./ Benákné Bárdi Ilona körjegyző    helyben 
3./ Csanádpalota Város Polgármesteri Hivatal  Csanádpalota 
4./ Szirbik Sándorné költségvetési főelőadó   helyben 
5/ Irattár 
 
 
Horváth Lajos polgármester: Ezt követően kérem, hogy az önkormányzat III. negyedéves 
tájékoztatóját is fogadjuk el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselő-testület egyhangú (5 igen ) 
szavazattal elfogadta Királyhegyes Község Önkormányzat 2011. évi költségvetésének I-III. 
negyedévi teljesítéséről szóló tájékoztatót. 
 
110/2011.(XI.24.)Öh. 
Tárgy: Tájékoztató Királyhegyes Község Önkormányzat 2011. évi költségvetésének I-
III. negyedévi teljesítéséről 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselő-testülete az államháztartásról szóló – 
többször módosított – 1992. évi XXXVIII. törvény 79. § (1) bekezdése alapján megtárgyalta 
Királyhegyes Község Önkormányzata 2011. évi költségvetésének I-III. negyedévi 
végrehajtásáról szóló tájékoztatót és azt elfogadta. 
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester   helyben 
2./ Benákné Bárdi Ilona körjegyző   helyben 
3./ Szirbik Sándorné költségvetési főelőadó  helyben 
4./ Irattár 
 
III. napirendi pont 
Királyhegyes Község Önkormányzatának 2012. évi koncepciója 
 
Horváth Lajos polgármester: Köszöntöm a lakosság részéről megjelenteket. A koncepció 
tárgyalásának idején a képviselő-testület közmeghallgatást tart. Örülök ennek a nagy 
érdeklődésnek, még soha ennyien nem jelentek meg a közmeghallgatáson. Szeretnék egy 
országos áttekintést adni, ami kihat azokról a hatásokról amik érintik az önkormányzatokat. A 
költségvetés vitája még tart a Parlamentben, így vélelmezett dolgok és számok vannak, a 
konkrét költségvetést később fogadják el. A bevételi oldal kapcsán elmondható, hogy 202 
ezer forintig csökken a bér, de kompenzációra van ígéret, viszont, hogy hogyan pótolják még 
nem tudjuk. A bérek a 2011-es szinten maradnak, viszont így az inflációval csökkennek. A 
nyugdíjaknál ígérvény van a szinten tartásra. A minimál béreknél 16 % az adó, és nincs 
kompenzáció, a munkáltatónak kell pótolni. A rokkant nyugdíjasoknál a III. fokozatúak és az 
ellátások felülvizsgálatra kerülnek. Egyszerűsíteni fogják ezt az ellátást. Várható, hogy innen 
is kerülnek át a mi ellátó rendszerünkbe. Január 1-től új alkotmány lesz, változnak a 
sarkalatos törvények, átalakul a közigazgatás. Az önkormányzatok vonatkozásában az 
érdekszövetségek tárgyalnak, de valószínűleg az önkormányzati érdek nem érvényesül. 
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Lényeges új elem a járások visszaállítása, de egyenlőre még csak találgatások vannak az 
átkerülő feladatokról. A feladat változása miatt változik a finanszírozásunk is. Valószínűleg 
elveszik az iparűzési adót, és a gépjárműadót. Még egyenlőre nem pontosított, hogy a járások 
mikortól állnak fel. A hivatalok vonatkozásában az a terv, hogy 2000 fő alatt nem lesz önálló 
hivatal. Hogy ez hogyan fog működni, még nem tudni. Az önkormányzati bevétel növelése 
érdekében már elfogadták az ebadó jogszabályi alapját. Az ebeket kötelező lesz összeírni, de 
adót bevezetni nem lesz kötelező. Lehet azonban majd, hogy rákényszerítenek bennünket. A 
jelenlegi álláspont szerint az önkormányzati normatívák és juttatások szinten maradnak, 
viszont kevesebbet érnek. 5 éve bérbefagyasztás van életben. A 13 havi fizetés is évek óta 
megvonásra került, és változik a cafetéria rendszere is. 5000 forintos étkezési utalvány lesz 
adható és belép az úgynevezett SZÉP kártya. Egyelőre feladataink azok maradnak, így a 
személyi állományban és a működésben változást nem tervezünk. Jövőre is foglalkoztatunk 
közmunkásokat. Itt is elindul a mintaprogram, és lehetőség lesz hosszabb idejű 
foglalkoztatásra. Több területen pályáztunk, ami kb. 16 millió forint támogatást hozhat. 
Összességében 20 fő foglalkoztatása lesz így megoldva, maximum 8 hónapra 8 órás 
foglalkoztatásban. Feladatainkat társulásban látjuk el Csanádpalotával és Makóval, amelyek 
egyelőre így is maradnak. Lesznek várhatóan kötelezően megalakítandó társulások. Önként 
vállalt feladatunk csak a civilek támogatása marad 2012-ben. Összességében elmondhatjuk, 
hogy pozíciónk nem javul, fejlesztési lehetőségünk nem lesz. Elnyert pályázatunk a 
Művelődési Ház felújítására van, de nem tudom el tudjuk-e indítani. A vis major támogatást 
mindenképp felhasználjuk és a megpályázott munkákat elvégezzük. Remélhetőleg 2012-ben 
nem lesz adóságunk. Jelen helyzetben nem tudjuk meghatározni, hogy mi fog történni. A cél, 
hogy a jelenlegi színvonalat és szolgáltatásokat megtartsuk. A koncepcióban foglalt elveket és 
szempontokat a tervezés során figyelembe kell venni. Először a testület tagjait kérdezem van-
e kérdésük, véleményük? 
 
Miklós Imre alpolgármester: Véleményem a közmunkaprogramhoz van. Hiányolom a 
munkavezetőt, nélküle nem lesz sikeres a program. 
 
Horváth Lajos polgármester: A közmunkában érintett munkaerő alanyok ismertek előttünk. 
Tavaly volt legálisan alkalmazott település őrünk, aki a felügyeletben tudott segíteni. Sajnos a 
döntéshozó nem tudja, mit jelent egy ilyen program lefolytatása. A munkáltatói jog a 
polgármesterhez tartozik. A foglalkoztatás nagyon nagy adminisztrációs terhet jelent, amit a 
hivatalban látnak el. Látható volt korábban is, hogy nem jól működik a rendszer a feltételek 
hiányában. Alkalmazhatnánk irányítót, de tudni kell, hogy annak komoly anyagi vonzatai 
vannak, jelenleg nem tudok rá megoldást, majd a költségvetés tervezésénél megnézzük a 
lehetőségeket.  
 
Katona István képviselő: Az útjaink nagyon rossz állapotban vannak, gondolni kell a 
pályázatokra. 
 
Horváth Lajos polgármester: Ismerjük a problémát. Vannak rosszabb szakaszok az 
útjainkban. A közmunkaprogramban 500 m2 kátyúzást terveztünk, és a vis majorban is van 
útjavítási rész. Felújításra nincs esélyünk, mert 800 méter út kb. 30-40 millió lenne. Pályázat 
nincs jelenleg, de korábban is 50 %-os támogatással voltak.  
 
Horváth Lajos polgármester: Megkérdezem a lakosság részéről jelenlévőket, van-e kérdésük, 
véleményük? 
 
Lakossági hozzászólás: Mit takar ez az 50 milliós pályázat? 
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Horváth Lajos polgármester: Ez az IKSZT pályázat, ami a Művelődési Ház felújítását, 
bővítését és eszközfejlesztését jelenti. Ezen kívül 3 évi működési költségtámogatás is van 
benne. 11 milliós utófinanszírozás. Nem tudok olyan vállalkozót, aki fél évre befektetné a 
pénzét. Sajnos ezeknek a pályázatoknak lassú a rendszere. 
 
A napirendhez kapcsolódóan egyéb kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester: Az elhangzott véleményekkel együtt elfogadásra javaslom a 
koncepciót.  
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselő-testület egyhangú (5 igen) 
szavazattal elfogadta Királyhegyes Község Önkormányzatának 2012. évi koncepcióját. 
 
111/2011.(XI.24.)Öh. 
Tárgy: Királyhegyes Község Önkormányzatának 2012. évi költségvetési koncepciója 
 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Községi Önkormányzat Képviselő-testülete az államháztartásról szóló – 
többszörösen módosított – 1992. évi XXXVIII. törvény 70.§ alapján megtárgyalta az 
önkormányzat 2012. évi költségvetési koncepcióját és azt elfogadja. 

 
A Képviselő-testület megbízza a jegyzőt, hogy az irányelveket figyelembe véve a 2012. évi 
költségvetési rendelet-tervezetet készítse el, a polgármestert pedig, hogy a rendelet-tervezetet 
terjessze a Képviselő-testület elé. 
 
Felelős: polgármester 
             körjegyző 
Határidő: 2012. február 15. 
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester     helyben 
2./ Benákné Bárdi Ilona körjegyző     helyben  
3./ Szirbik Sándorné költségvetési főelőadó    helyben 
4./ Irattár 
 
IV. napirendi pont: 
Előterjesztések 
 
1. számú előterjesztés 
A települési szilárd hulladék kezelésére vonatkozó közszolgáltatási szerződés 
 
Horváth Lajos polgármester: Többször szó esett a szilárd hulladékszállítási közszolgáltatásról. 
Köszöntöm ennek kapcsán Fekete Istvánnét, a Szegedi Településtisztasági Kft. részéről. 10 
éve van szerződésünk a Laczi és Fiai Kft.-vel, aki hol jól, hol rosszul működtette a rendszert. 
Fő gond, hogy letelik a szerződés december 31-ével. Tárgyaltunk vele és kijelentette nem 
kívánja a továbbiakban folytatni a tevékenységét Királyhegyesen. Ekkor léptünk be a 
Településtisztasági Kft-be, amelyről már korábban döntöttünk. A jelenlegi szolgáltató most 
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összesítette a kintlévőségeit, és pánikhangulatban beszüntette a szolgáltatást. Kb. 1,5 millió 
forint az adóság állománya. A behajtás szabályai megvannak, a probléma azoknál keletkezik, 
akiknél nem hajtható be semmilyen módon a díj. Létezett a lakásfenntartási támogatás korábbi 
rendszere és ott elsősorban a kötelező szolgáltatást, valamint a vízdíjat támogattuk. Új 
rendszer van, ebben a lakásfenntartási rendszerben ez már nem működik. A szilárd 
hulladékszállításra új szolgáltató lenne január 1 napjával, és most már a saját cégünk végezné 
el a szolgáltatást. Három féle díjtétel van tervezve tájékoztató jelleggel. Megkaptuk a 
díjkalkulációt is, amiről majd decemberben alkotunk rendeletet. Megkérdezem a 
Településtisztasági Kft. jelenlévő képviselőjét kíván-e szólni? 
 
Fekete Istvánné Csongrád Megyei Településtisztasági Kft.: Örülök, hogy a település 
üzletrészt vásárolt, és tagja lett a Kft.-nek. Új szabályozás lép életbe és 2012-től már csak 50 
% feletti önkormányzati tulajdonú cégek szolgáltathatnak. A mi cégünk 100 %-ban 
önkormányzati tulajdonú, így az új szabályozásnak is megfelelünk. Gyakorlatilag a környéken 
a mi cégünk szolgáltat. Mezőhegyesen van lerakó, onnan indulnak reggelente a gépek. A 
jövőben előírás lesz a szelektív hulladékgyűjtés, ezt majd itt is ki kell dolgoznunk. A szelektív 
hulladékot külön kell majd kezelni, mert nem kapunk állami támogatást. Új rendszer fog 
működni a jövőben, az ipari hulladékra külön kell majd nekünk is pályáznunk. A szállítás 
először január 5 napjától indul, ami szintén csütörtöki nap. Nálunk, a cég ünnepnapokon is 
szállít, mert 28 településen dolgozunk, és nem tudjuk átszervezni az ünnepnapok miatt a 
szállítást. A közszolgáltatások hátralékának behajtása majd az APEH-hoz fog tartozni, csak 
adatot kell szolgáltatni hozzá. A díjkalkulációnk a megadott mennyiségi és lakossági adatok 
alapján készült. 
 
Horváth Lajos polgármester: A szerződésben foglaltakat a lakosság részére közzé fogjuk 
tenni. A szelektív hulladékgyűjtés feltételei gyakorlatilag adottak a településünkön, így ebben 
együtt tudunk működni. Megkérdezem a testület tagjait, hogy a szerződés tervezettel 
kapcsolatban van-e vélemény? 
 
Az előterjesztéshez kapcsolódóan egyéb hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester: Kérem a képviselő-testületet, hogy a kiadott szerződés tervezetet 
fogadjuk el, hatalmazzon fel a testület annak aláírására. Amint mondtam korábban a 
díjtételekről majd decemberben fogunk rendeletet alkotni. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselő-testület egyhangú (5 igen ) 
szavazattal döntött a települési szilárd hulladék kezelésére vonatkozó közszolgáltatási 
szerződés elfogadásáról. 
 
112/2011.(XI.24.)Öh. 
Tárgy: A települési szilárd hulladék kezelésére vonatkozó közszolgáltatási szerződés 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Királyhegyes Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a Csongrád 
Megyei Településtisztasági Kft.-nek a települési szilárd hulladék kezelésére vonatkozó 
közszolgáltatási szerződés ajánlatát és az alábbi határozatot hozta: 
 
1./ Királyhegyes Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a települési szilárd hulladék 
kezelésére - gyűjtésére, ártalmatlanítását eredményező elszállítására - vonatkozóan 
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közszolgáltatási szerződést köt az önkormányzati tulajdonú Csongrád Megyei 
Településtisztasági Kft.-vel 2012. év január hó 01. napjától, 2021. év december hó 31. napjáig 
terjedő időszakra. 
 
A Képviselő-testület felhatalmazza Horváth Lajos polgármestert a közszolgáltatási szerződés 
aláírására.  
 
2./ A Képviselő-testület felhívja a körjegyzőt, hogy a települési szilárd hulladékkal 
kapcsolatos közszolgáltatás kötelező igénybevételéről szóló 2/2002. (I.31.) ÖR. számú 
rendelet módosítását készítse elő a Képviselő-testület soron következő ülésére 
megtárgyalásra. 
 
A Képviselő-testület a határozat végrehajtásáról tájékoztatást kér. 
 
Felelős: Horváth Lajos polgármester 
Határidő: azonnal 
 

A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester     helyben 
2./ Királyhegyes-Kövegy Községek Körjegyzője   helyben 
3./ Csongrád Megyei Településtisztasági Kft.    Szeged 
4./ Körjegyzőségi Hivatal költségvetési főelőadója   helyben 
5./ Irattár 
 
2. számú előterjesztés 
Királyhegyesi Nyugdíjas Egyesület támogatása 
 
Horváth Lajos polgármester: A helyi Nyugdíjas Egyesület karácsonyi ünnepségre 50.000 ,-Ft 
támogatásra nyújtott be pályázatot. A költségvetésünkben biztosított ennek a fedezete, ezért 
javaslom, hogy támogassuk az egyesületet a kért összeggel. 
 
Az előterjesztéshez kapcsolódóan kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselő-testület egyhangú (5 igen ) 
szavazattal döntött a Királyhegyesi Nyugdíjas Egyesület támogatásáról. 
 
 
113/2011. (XI.24.)Öh. 
Tárgy: Királyhegyesi Nyugdíjas Egyesület támogatása 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Királyhegyesi Nyugdíjas 
Egyesület támogatására 50.000 forint azaz ötvenezer forint összeget határoz meg. 
 
A képviselő-testület a megállapított támogatást a 2011. évi költségvetésében biztosítja. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a megállapított támogatás kifizetésére. 
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A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester    helyben 
2./ Királyhegyesi Nyugdíjas Egyesület vezetője  Királyhegyes 
3./ Szirbik Sándorné költségvetési főelőadó   helyben 
4./ Irattár 
 
3. számú előterjesztés 
Karácsonyi ünnepség alkalmából gyermekek megajándékozása 
 
Horváth Lajos polgármester: Minden évben megrendezésre kerül a Falukarácsony és 1000 
forint értékű csomagot kapnak a gyerekek. A jelenlegi adatok szerint 101 fő, 14 év alatti 
gyermek van. Javaslom a képviselő-testületnek, hogy ez évben is biztosítsuk ezt az ajándékot 
a gyerekeknek, és erről hozzunk határozatot. Van-e más javaslat, észrevétel? 
 
Az előterjesztéshez kapcsolódóan vélemény, más javaslat nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselő-testület egyhangú (5 igen ) 
szavazattal hozzájárult a karácsonyi ünnepség alkalmából gyermekek megajándékozásához. 
 
114/2011.(XI. 24.)Öh. 
Tárgy: Karácsonyi ünnepség alkalmából gyermekek megajándékozása 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzatának Képviselő-testülete egyetért azzal, hogy ünnepélyes 
körülmények között, bensőséges hangulatban rendezésre kerülő Karácsony Ünnepség 
alkalmából a gyermekek ajándékcsomagot kapjanak az alábbiak szerint: 
 
0 - 14 éves korig minden Királyhegyesen állandó bejelentett lakcímmel rendelkező és 
életvitelszerűen itt tartózkodó gyermek. 
 
Felhasználható keretösszeg:   1.000.-Ft/gyermek. 
 
Rendezvény időpontja:  2011. december 21. (szerda)  
 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselő-testülete az ajándékozás költségének 
fedezetét 2011. évi költségvetésében biztosítja.  
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester     helyben, 
2./ Szirbik Sándorné költségvetési főelőadó    helyben 
3./ Irattár 
 
4. számú előterjesztés 
Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálatnál álláshely megszüntetése 
 
Horváth Lajos polgármester: A polgármesteri tájékoztatóban említettem, hogy csökkenteni 
kívánjuk az alapszolgáltatási központnál a működési kiadásokat, és Csanádpalotán 
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megállapodtunk abban, hogy 1 fő álláshelyet megszüntetünk az intézménynél. Erre azért van 
lehetőség, mert Ambrózfalva kilépése kapcsán csökkent a működési területe az intézménynek, 
és kevesebb létszámmal is el tudja látni a feladatát. Kérem a képviselő-testületet, hogy a 
kiadott határozati javaslatot fogadjuk el.  
 
Az előterjesztéshez kapcsolódóan vélemény, más javaslat nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselő-testület egyhangú (5 igen ) 
szavazattal döntött az Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálatnál álláshely 
megszüntetéséről. 
 
115/2011.(XI. 24.)Öh. 
Tárgy: Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálatnál álláshely megszüntetése 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes község önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a csanádpalotai 
székhelyű Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálat működésével kapcsolatos 
előterjesztést és az alábbi határozatot hozta: 
 
Királyhegyes község önkormányzatának Képviselő-testülete egyetért azzal, hogy az 
Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálatnál 1 álláshely megszüntetésre kerüljön, 
mivel az ellátási terület csökkent és a jelenlegi ellátási területen a szolgáltatás így is 
biztosítható. 
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester    Helyben 
2./ Benákné Bárdi Ilona  körjegyző     Helyben 
3./ Alapszolgáltatási Központ     Csanádpalota 
4./ Társult önkormányzatok polgármesterei   Székhelyén 
5./ Csanádpalota város Polgármestere   Csanádpalota 
6./ Csanádpalota város Jegyzője    Csanádpalota 
7./ Irattár 
 
 
V. napirendi pont 
Kérdések, Interpellációk 
 
Horváth Lajos polgármester: Kérdezem, hogy kérdés, interpelláció van-e a képviselő-testület 
részéről? 
 
A napirend keretében kérdés, interpelláció nem hangzott el. 
 
VI. napirendi pont 
Egyebek 
 
A napirend keretében nem hangzott el hozzászólás. 
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Horváth Lajos polgármester: Több éves hagyományoknak megfelelően a karácsonyi 
menetrend decemberben az lesz, hogy átadjuk a baba kötvényeket a falukarácsony keretében, 
illetve ünnepi testületi üléssel zárjuk az évet. Megállapítom, hogy a képviselő-testület a mai 
napirendeket megtárgyalta. A képviselő-testület ülését bezárom. 
 
 
 

k.m.f. 
 
 
 

Horváth Lajos        Benákné Bárdi Ilona 
polgármester         körjegyző 
 
 
 
 
Horváth Lajosné       Kurunczi Mihály 
képviselő        képviselő 
jkv. hitelesítő        jkv. hitelesítő 
 
 
 
 


